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内容概要

《新概念英语》是世界闻名的英语教程，本书为第一阶段，英语初阶篇。
本版是该书出版30年来经作者亲自修订的唯一新版。
本套经典教材通过完整的英语学习体系，帮助学生掌握英语的4项基本技能——听、说、读、定，使
学生能在学习中最大限度地发挥自己的潜能。
　　新版除保留原版的精华外，又增加了以下重要特色：专为中国的英语学习人士而改编，根据中国
读者的需要增添了词汇表、课文注释、练习讲解和课文的参考译文；剔除了所有过时内容，并配以全
新的练习和插图；对原有教学法进行调整，更利于学生加强交际能力；内容更简洁精炼，取消过去单
独出版的繁琐补充材料，将其精华纳入主要教材；版面加大，方便翻阅：每课书相对独立，以利课堂
教学。

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<新概念英语3: 培养技能>>

作者简介

L.G.Alexander，世界著名的英语教学权威，曾任欧洲现代语言教学委员会理事。
其著作为交际教学法奠定基础，其中一些如NCE和Follow Me已成经典教材。
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书籍目录

致教师和学生关于本教材的说明本教材使用说明逃遁的美洲狮十三等于一无名女神艾尔弗雷德·布洛
格斯的双重生活确切数字砸橱窗抢劫残钞鉴别组著名的修道院飞猫“泰坦尼克”号的沉没无罪荒岛生
活“是我，别怕”贵族歹徒五十便士的麻烦玛丽有一头小羔羊世界上最长的吊桥现代艺术中的电流一
只贵重的宝贝猫飞行员的先驱丹尼尔·门多萨熟记台词各有所爱“家丑”“卡蒂萨克”号帆船征购大
饼干简不卖也不买五镑也太贵是否可笑？
幽灵之死可爱的怪人一艘沉船难忘的一天幸运的发现伸张正义百万分之一的机遇开往威斯特海温的快
车最早的日历不必担心真假难辨宁静田园生活的遐想现代洞穴人全保险又快捷又舒适新闻报道的威力
自己动手代价太高？
沉默的村庄理想的仆人新年的决心预测未来实事求是为了公众的利益是本能还是机智？
来自地球的问候河流，我们的邻居重返故里一点儿小麻烦收藏太早和太晚附录1：人名中英文对照表
附录2：地名中英文对照表
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章节摘录

版权页：插图：Did the crew of the Elkor find what they were looking for？
 Why？
The salvage operation had been a complete failure. The small ship,Elkor, which had been searching the Barents Sea
for weeks, wason its way home. A radio message from the mainland had beenreceived by the ship's captain
instructing him to give up the search.The captain knew that another attempt would be made later, for thesunken
ship he was trying to find had been carrying a preciouscargo of gold bullion.   Despite the message, the captain of
the Elkor decided to try once more. The sea bed was scoured withpowerful nets and there was tremendous
excitement on board when a chest was raised from the bottom.Though the crew were at first under the impression
that the lost ship had been found, the contents of thechest proved them wrong. What they had in fact found was
aship which had been sunk many years before.The chest contained the personal belongings of a seaman, Alan
Fielding. There were books, clothing andphotographs, together with letters which the seaman had once received
from his wife. The captain of theElkor ordered his men to salvage as much as possible from the wreck. Nothing of
value was found, but thenumerous items which were brought to the surface proved to be of great interest. From a
heavy gun that wasraised, the captain realized that the ship must have been a cruiser. In another chest, which
contained thebelongings of a ship's officer, there was an unfinished letter which had been written on March 14th,
1943.The captain learnt from the letter that the name of the lost ship was the Karen. The most valuable find of allwas
the ship's log book, parts of which it was still possible to read. From this the captain was able to piecetogether all the
information that had come to light. The Karen had been sailing in a convoy to Russia whenshe was torpedoed by
an enemy submarine. This was later confirmed by a naval official at the Ministry ofDefence after the Elkor had
returned home. All the items that were found were sent to the War Museum.
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编辑推荐

《新概念英语3(新版)学习套装》：版面加大，方便翻阅：每课书相对独立，以利课堂教学。
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